

Spis treści • Table of Contents • Содержание

Artur Górał, Tomasz Stępniewski <i>Układ Piłsudski–Petlura w kontekście walki o kształt Europy Środkowej i Wschodniej: tytułem wprowadzenia</i>	9
<i>Союз Пилсудский–Петлюра в контексте борьбы за облик Центральной и Восточной Европы: введение</i>	
Mirosław Szumiło <i>Militarne i polityczne szanse sojuszu polsko-ukraińskiego w 1920 r.</i>	21
<i>Military and political chances of the Polish-Ukrainian alliance in 1920</i>	
<i>Военные и политические шансы польско-украинского союза в 1920 г.</i>	
Георгий Касьянов <i>Украинская революция и польско-украинский союз 1920 г.</i>	45
<i>Ukrainian Revolution and the Polish-Ukrainian alliance of 1920</i>	
<i>Ukraińska rewolucja i sojusz polsko-ukraiński 1920 r.</i>	
Ростислав Васковский <i>«Варшавское соглашение» Пилсудского и Петлюры: нереализованные возможности неравноправного договора</i>	75
<i>Warsaw agreement of Piłsudski and Petlyura: unrealized potential for an unequal treaty</i>	

„Umowa warszawska” Piłsudskiego i Petlury: niezrealizowane możliwości nierównego sojuszu

Agnieszka Rogozińska Współpraca Piłsudski–Petlura w kontekście piłsudczykowskich koncepcji bezpieczeństwa wschodniej granicy odrodzonej Rzeczypospolitej 91

Cooperation Piłsudski–Petlura in the context of the concepts of Piłsudski supporters of the security of the eastern border of the revived Poland

Сотрудничество Пилсудский–Петлюра в контексте пилсудчиковских концепций безопасности восточной границы возрожденной Речи Посполитой.

Przemysław Żurawski vel Grajewski Od walki do przymierza – droga Polski i Ukrainy do sojuszu przeciw najazdowi sowieckiemu 1918–1921 109

From struggle to union – the path of Poland and Ukraine towards union against the Soviet invasion of 1918–1921

От борьбы к союзу – путь Польши и Украины к союзу против советского вторжения 1918–1921 гг.

Игорь Тропов, Андрей Конкин Польша в фокусе советской политики (1919–1920 гг.): формирование красного мифа 135

Poland in the focus of Soviet politics (1919–1920): the formation of the red myth

Polska na celowniku polityki radzieckiej (1919–1920): narodziny czerwonego mitu

Руслан Пыриг Немецко-австрийская оккупация Украины 1918 г.: типичное и особенное в международно-правовом измерении 155

German-Austrian occupation of Ukraine in 1918: typical and special in the international legal dimension

Niemiecko-austriacka okupacja Ukrainy w 1918 r.: typowe i specyficzne w międzynarodowym wymiarze prawnym

Лада Парниева Участие польских антибольшевистских воинских формирований в Гражданской войне в России глазами красногвардейцев (по материалам Российского государственного военного архива)	173
<i>The participation of Polish anti-Bolshevik military units in the Civil War in Russia through the eyes of the Red Guards (based on materials from the Russian State Military Archive).</i>	
<i>Udział polskich antybolszewickich formacji wojskowych w wojnie domowej w Rosji widziany oczami żołnierzy Czerwonej Gwardii (na podstawie materiałów z Rosyjskiego Państwowego Archiwum Wojskowego).</i>	
Дмитрий Архирейский Махновское движение: определение национальной сущности	185
<i>Makhnovist movement: the definition of national essence.</i>	
<i>Ruch machnowski: definiowanie charakteru narodowościovego.</i>	
Andrzej Gil <i>Granice Ukrainy w latach 1917–1940</i>	201
<i>Borders of Ukraine in the period 1917–1940.</i>	
<i>Границы Украины в период 1917–1940.</i>	
Michał Klimecki <i>Inna opcja. Ukraińska Socjalistyczna Republika Sowiecka i Galicyjska Socjalistyczna Republika Rad w 1920 r.</i>	229
<i>Another variant. Ukrainian Soviet Socialist Republic and Galician Soviet Socialist Republic in 1920.</i>	
<i>Другой вариант. Украинская Советская Социалистическая Республика и Галицкая Советская Социалистическая Республика в 1920 г.</i>	
Resume: A. Górek, T. Stępniewski <i>The Piłsudski–Petlyura Agreement in the context of the struggle for the shape of Central and Eastern Europe</i>	247